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Valtuustoaloite/Puhtaan koulun puolesta - alakoulun rakentaminen täysin erilliseksi
rakennukseksi

74/12/2020

Khall 20.10.2020 § 421

Perussuomalaisten valtuustoryhmän puheenjohtaja Tarmo Salonen
jät ti valtuustoryhmänsä puolesta valtuuston kokouksessa 28.9.2020
ot si kol la "Puhtaan koulun puolesta" valtuustoaloitteen, jossa esi tet tiin
alakoulun rakentamista täysin erilliseksi rakennukseksi. Aloitteen
mu kaan alakoulua ei tule yhdistää fyysisesti jo ennestään pahoista
si sä il ma on gel mis ta kärsineeseen yläasteeseen eikä millään "tuu bi vi-
ri tyk sel lä" myöskään museoviraston suojeluksessa olevaan lukioon.

Perustelut aloitteelle ja esitykselle ilmenevät liitteenä olevasta aloit-
tees ta

Kunnanjohtaja:
Kunnanhallitus päättää lähettää aloitteen  poikkihallinnollisesti tek ni-
sen lautakunnan ja sivistyslautakunnan valmisteltavaksi. Vas tuu hen-
ki löi nä on tekninen johtaja ja vt. sivistystoimenjohtaja.

Päätös:
Esitys hyväksyttiin.
__________

Teknlk 28.01.2021 § 9
(Lisätietoja: Kiinteistöpäällikkö p. 040 6744 393)

Kittilän perussuomalaisten valtuustoryhmä on 28.9.2020 jättänyt val-
tuus to aloit teen otsikolla "Puhtaan koulun puolesta"

"Kittilän kunnanhallitus hyväksyi kokouksessaan 24.09.2020 kohta 6.
tar ve sel vi tyk sen keskustan kampusalueen opetus- ja nuo ri so ti lo jen
ra ken ta mi sek si. Me Perussuomalaiset esitimme, että alakoulu ra ken-
net tai siin omaksi yksiköksi samalle piha-alueelle, koska tilaa on.

Perussuomalaisten valtuustoryhmä esittää edelleen, että alakoulu
ra ken net tai siin täysin erilliseksi rakennukseksi, eikä yhdistettäisi fyy-
si ses ti jo ennestään pahoista sisäilmaongelmista kärsineeseen ylä-
as tee seen eikä millään "tuubivirityksellä" myöskään museoviraston
suo je luk ses sa olevaan lukioon.



Vaikka tämän hetkinen koronavirusepidemia voi olla jo ohi siihen
men nes sä kun kyseinen koulukompleksi on valmis 2023 on syytä va-
rau tua niin, ettei vastaisuudessakaan tarvitse sulkea koko kou lu-
aluet ta vastaavassa tilanteessa. Ei myöskään ole mitään mieltä, että
ala-as te ikäiset lapset joutuvat yläastelaisten ja lukiolaisten väliin
nuo rim pa na ikäluokkana.

Pitkän rakennusajan johdosta myös pöly- ja meluhaitat häiritsevät
opis ke lua mikäli kaikki rakennukset yritetään väkisin liittää toisiinsa.

Lapsissa on tulevaisuutemme ja he tarvitsevat oman turvallisen ja
puh taan itsenäisen koulurakennuksensa."

Kunnanhallituksen hyväksymässä koulukeskuksen han ke suun ni tel-
mas sa  yhteys uu des ta koulusta yläkouluun on molemmista ker rok-
sis ta ja yhteys lu ki oon on toisesta kerroksesta.

Tekninen johtaja:
Lautakunta päättää aloitteen johdosta esittää kunnanhallitukselle, et-
tä se päättäisi ilmoittaa aloitteen tekijöille, että suun nit te lus sa
otetaan huomioon hyväksytty hankesuunnitelma se kä
suunnitteluvaiheessa huomioidaan vanhojen rakennusten liit ty mä-
koh dis sa mahdollisten purkamisten edellytyksiä tulevaisuudessa.

Päätös:
Veikko Siitonen esitti, että tulevan koulurakennuksen
rakentamisessa edetään perussuomalaisten valtuustoryhmän
24.9.2020 tekemän esityksen mukaisesti.
Veikko Siitosen esitys raukesi kannattamattomana.

Veikko Siittonen jätti eriävän mielipiteensä.

Lautakunnan päätöksesi tuli teknisen johtajan esitys.
__________


